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【装箱单信息】



【外包装信息】

【外包装尺寸】

【包装箱重量】

500 x438 x385mmmm mm

含箱体重量：6公斤



【产品说明】

【产品名称】KN95防护口罩
【型号规格】230×150mm
【主要材料】非纺织布、熔喷布、亲水无纺布
【结构及组成】本产品由口罩体、鼻夹、口罩带组成。口罩体采用四层工艺，外层、内层采
用非纺织布和亲水无纺布材料，中间过滤层采用超细聚丙烯纤维熔喷布和熔喷棉；鼻夹为可
塑性材料，耳带为弹性松紧材料，口罩为折叠式。
【执行标准】GB 2626-2006
【适用范围】用于普通人群的日常防护，阻菌、防尘、防花粉过敏、防汽车尾气、防霾、防
异味、防PM2.5。
【使用说明】
1.从包装中取出折叠好的口罩。
2.将口罩打开，鼻夹应朝上。
3.双手各持一侧耳带，使口罩固定在面部以护住口鼻部。
4.用手按压鼻夹，使其适应鼻梁的高度和形状。
5.检查面部与口罩边缘的贴合度。
【注意事项】
1.在使用过程中如感到不适，应立刻停止使用。
2.本品不适用于极端气候、缺氧环境、水下作业、逃生、消防、工业等特殊行业工种。
3.无纺布过敏者禁止使用。
4.如有破损，请勿使用。
5.产品不可洗涤。日常使用脏污后应停止使用。
【包装数量】2片/袋。
【贮    存】包装好的产品贮存在阴凉、干燥、通风良好，相对湿度不超过90%的清洁室内，
室内应避免阳光直射，远离火源及有毒和腐蚀性气体。
【运    输】产品在运输过程中应能保证密封、不破损、不沾污、不受潮，注意防火、防雨、
防酸、防碱、避免强光直射。
【使用期限】2年（仅限未拆封）。
【生产日期】见外包装。
【生产企业名称】四川制药制剂有限公司
【住    所】四川省成都市高新西区百叶路18号
【生产地址】四川省成都市高新西区百叶路18号
【邮政编码】611731
【联系方式】028-62808555
【网    址】http://www.sczyzj.com
【售后服务单位】四川制药制剂有限公司
【咨询电话】028-62808555

【 】产品批次/号
具体批次/号以出厂批次/号为准；



【Product】KN95 Protective Respirator

【Model】230×150mm

【Main Materials】Non-woven fabric, melt-blown nonwoven fabrie, hydrophilic non-
woven fabric.
【Structure and composition】This product consists of mask body, nose clip and mask 
band. The mask body uses a four-layer process, The outer layer and inner layer are made 
of non-woven fabric and hydrophilic non-woven fabric. The middle filter layer uses 
melt-blown nonwoven fabrie and melt-blown cotton; The nose clip is plasticity; The 
mask band uses elastic material.
【Executive Standard】GB 2626-2006

【Scope of Application】Applicable to general population for daily use to protect 
against NON-OILY particles in the air, such as dust, smoke, fog, microorganism, 
PM2.5 and other particles.

【Instructions】
1.Take the folded mask out of the package.
2.Open the mask while nose clip pointing upwards.
3.Holding each side of the ear bands to fix the mask on the face to cover the mouth and 
nose.
4.Press the nose clip with your hand to fit the height and shape of the nose bridge.
5.Check the fitness between face and the edge of the mask.
【Matters For Attention】
1.If feel uncomfortable during wearing, stop using immediately.
2.This product is not suitable for using in extreme weather, escaping firefighting, 
special industries or other certain professions.
3.People allergic to non-woven fabrics DO NOT use.
4.DO NOT use if the package is damaged prior to use.
5.This product is not designed for wash. DO NOT use when odor, contamination, 
dampness, or discoloration occurred.
【Packing quantity】2 pieces/pack.

【Storage Requirement】Well-packed products shall be stored in a cool, dry, will-
ventilated and clean room with a relative humidity of no more than 90%. The room shall 
be kept away from direct sunlight, fire and toxic and corrosive gases.
【Transportation】The product should be sealed and should not be damaged, stained, or 
damp during transportation. Pay attention to avoid fire, rain, acid, alkali, and direct 
light.
【Expiry Date】2 Year

【Date of production】See outer packaging.
【Manufacturer】 Sichuan Pharmaceutical.Inc

【Address】Sichuan Pharmaceutical.Inc No. 18 Baiye Road, Hi-Tech West Zone, 
Chengdu, Sichuan Province, China.
【Post code】611731

【Contact Details】+86(028)62808555

【Website】http://www.sczyzj.com

【After-sales service company】Sichuan Pharmaceutical.Inc

【产品说明】



四川制药口罩对公款账户信息
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